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RUISKUVALUJAOSTON KOKOUS 
 
Aika Torstai 28.9.2017 klo 12.00 – 13.50 
 
Paikka Kokoustila Fokker, Kokoustilakäytävä 2.krs, Alihankintamessut, Tampere  
 
Paikalla  

Tom Ståhlberg Oy Orthex Finland Ab, jaoston puheenjohtaja 
Petri Ahola-Luttila Muoviteollisuus ry 
Kristiina Ketomäki Plastep Oy 
Tommi Hirvonen SAKKY 
Jaakko Lipponen MSK Plast oy 
Jouni Lintonen Plastone Oy 
Risto Kalliainen Leomuovi Oy 
Harri Mikkola Uponor Infra Oy 
Jukka Silen Muoviyhdistys ry (paikalla osan kokouksesta) 
Vesa Kärhä Muoviteollisuus ry 
Minna Annala Muoviteollisuus ry 
Mika Suonmaa Valmet Automotive Oy 
 

 
Esityslista 
 
 
1. Kokouksen avaus ja työjärjestyksen hyväksyminen 

Pj. Tom Ståhlberg avasi kokouksen. Esityslista hyväksyttiin 

 

2. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja, joka on esillä myös jaoston nettisivulla. 

 

3. Tulevaisuuden visiot autoteollisuudessa, Mika Suonmaa, Valmet Automotive Oy 

Mika Suonmaa kertoi ensin, mikä Valmet Automotiven toimintakonsepti on ja mitä 
mahdollisuuksia Valmet Automotive tarjoaa. Sen jälkeen Mika keskittyi siihen, mitä 
autoteollisuus tarvitsee tulevaisuudessa ja millaisia ratkaisuja muovit voisivat tarjota.  

Hän myös muistutti, ettei pidä keskittyä vain henkilöautoihin ja unohtaa 
raskasautopuolta. 

Esitys oli ajatuksia herättävä ja kysymyksiä esitettiin sekä esityksen aikana että sen 
jälkeen. 
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4. Muoviala ja sen koulutus ja tutkinnot, Vesa Kärhä, MT 

Vesa Kärhä esitteli ensin lyhyesti alan taloustilannetta tilastokeskukselta saatujen 
tietojen perusteella. Alan kiivain kasvu on hidastunut. Lisäksi Vesa kertoi, että 
Muovin TES-neuvottelut meneillään. Työmarkkinaneuvotteluihin sisältyy myös 
koulutus. TEMin tekemän työvoimabarometrin mukaan muovin työllisyystilanne on 
parantunut ja avointen paikkojen määrä on lisääntynyt. 

Koulutuksen osalta Vesa Kärhä totesi, että ammattikoulutusta on aiempaa enemmän 
tarjolla. Koulutusreformi etenee ja OPHn osaamisen ennakointifoorumi on 
perustettu ennakoimaan koulutustarvetta. 

Vesa Kärhä toi esiin, että tarvitaan ehdokkaita työelämätoimikuntiin (entisiä 
tutkintotoimikuntia), joiden tehtävänä on osallistua ammatillisten tutkintojen 
arviointiin tulevaisuudessa. MT:tä koskee erityisesti tuotantotekniikka. 

Keskusteltiin koulutussuunnittelun byrokratiasta ja rekrykoulutuksesta. 

 

5. Muut asiat 

Ei muita asioita. 

 

6. Seuraavan kokouksen alustusaiheet 

12.12.2017 klo 14-, Helsinki. Alustusaiheeksi valikoitui rahoitus.  

Sovittiin alustavasti myös kevään 2018 kokousaiheet, 1. kokous pidettäisiin MSK 
Plastilla Ylihärmässä ja 2. kokous olisi tehdasvierailu Borealikselle. 

 

7. Kokouksen päättäminen 

klo 13.50 

 
 
Minna Annala 
Ruiskuvalujaoston sihteeri 


